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JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Amely készült Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata 2024. 
augusztus 21. napján, a Toponári Művelődési Házban, Mikes Kelemen utca 45. szám alatt 9:15 
órakor kezdődő rendkívüli üléséről. 
Jelen voltak a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként szereplő jelenléti ív szerint, mely 
tartalmazza a megjelent képviselők nevét, megjelenésük tényét. 
 
Nagy Attila levezető elnök köszöntötte az ülésen megjelent képviselőket, a Hivatal dolgozóit 
és minden megjelentet.  
Tájékoztatta a testületet, hogy a településrészi önkormányzat elnöke Mihalecz András 
akadályoztatása miatt nem tud részt venni az ülésen, a Közgyűlés és Szervei Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 85/2012. (XII. 17.) önkormányzati rendelet 40. § (1) 
bekezdése alapján ő fogja levezeti az ülést. 
 
Megállapította, hogy 7 főből 4 fő jelen van, így a Toponári Településrészi Önkormányzat 
határozatképes. 
 
Fentieket követően belépett a terembe Mihalecz András elnök, így átvette a levezető elnöki 
tisztet Nagy Attila képviselőtől. 
 
Mihalecz András elnök úr kérte a képviselőket, hogy a kiküldött meghívó szerinti napirendet 
fogadják el. 
(A meghívó a jegyzőkönyv 2.számú melléklete) 

 
35/2024. (VIII. 21.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata a kiküldött meghívó 
szerinti napirendi pontokat elfogadta.    
 
Szavazati arány: 4 igen 
   0 nem 

0 tartózkodás 
Napirend: 
 
1.    Óvodavezetői (igazgatói) beosztások ellátására vonatkozó megbízásokról 
       Előterjesztő:  Szita Károly polgármester  
       Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 
2. Településrészi Önkormányzati tájékoztatók, egyéb feladatok 

Előterjesztő:  Mihalecz András tanácsnok 
 

 
Napirend tárgyalása: 
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1.    Óvodavezetői (igazgatói) beosztások ellátására vonatkozó megbízásokról 
       Előterjesztő:  Szita Károly polgármester  
       Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

(Az előterjesztést a közgyűlés üléséről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 
 

 
Bekesné Porczió Margit az írásbeli pályázata szóbeli kiegészítéseként kiemelte, hogy 1976-
ban kezdett el óvoda-pedagógusként dolgozni, akkor még képesítés nélkül, majd 1980-ban 
szerzett Kecskeméten diplomát. 1987-ben került a toponári óvoda élére. 2009-ben történt az 
integráció, ekkor négy óvodának lett a vezetője, - legnagyobb integrált óvodaként-, 15 
csoporttal, 375 kisgyerekkel. Rengeteget pályáztak, így már több, mint 80 millió forintot 
tudhatnak a magukénak, ennyi összeggel gazdálkodnak. Négyszeres kiváló akkreditált 
egységpont, európai tehetségpont is az intézmény. 
A Festetics Karolina Központi Óvoda az ország első művészeti bázisóvodája lett 2003. évben. 
Zenei pályázattal jutottak ki sok helyre, többek között Csíkszeredába. 2004. évben a város 
szolgálatáért díjban részesült Bekesné Porczió Margit, 2014-ben Brunszvik Teréz-díjat, 2017. 
évben pedig „Bonis Bona” díjat kapott. 
Szeretné megköszönni a részönkormányzatnak az eddigi sok-sok segítséget, amit tanúsítottak 
akár társadalmi munka, gyermeknap vagy karácsony, illetve bármilyen más esemény kapcsán. 
Jövőre lesz 150 éves az óvodájuk, mint Somogy megye legrégebbi óvodája, ezt a jubileumot 
méltóképpen szeretnék megünnepelni, ehhez már előre szeretné kéni a toponári 
részönkormányzat támogatását. 
 
Végül arra kérte a testületet, hogy javasolja határozatban a Közgyűlésnek pályázata 
elfogadását, melyet a határozati javaslatban foglaltak 1.) pontja tartalmaz, s melynek lényege, 
hogy Bekesné Porczió Margit óvodavezetői megbízatása a Festetics Karolina Központi 
Óvodában további 1 évvel, 2025. augusztus 15. napjáig bezárólag meghosszabbodik. 
 

Hermann-né Kanyar Julianna képviselő megjegyezte, hogy mindig segítették egymást, a 
részönkormányzat, illetve az óvoda. Megjegyezte azt is, hogy Bekesné Porczió Margit az 
intézményben a megfelelő szakmai utánpótlásról mindig gondoskodott, sikerének egyik oka ez 
volt. 

Gerse László képviselő hozzátette, hogy a szülők is elégedettek az óvoda működésével. 

Nagy Attila képviselő is gratulált a pályázó életútjához, eddigi tevékenységéhez. 

Vörös Péter meghívott biztosította a jövőbeni támogatásáról a pályázót. 

A napirendhez egyéb kiegészítés, kérdés, hozzászólás, vélemény nem hangzott el. 

 
36/2024. (VIII. 21.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata az Óvodavezetői 
(igazgatói) beosztások ellátására vonatkozó megbízásokról szóló előterjesztést megtárgyalta, 
és a határozati javaslat 1.) pontját a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Szavazati arány a határozati javaslat 1.) pontjára:  4 igen 
0 nem 
0 tartózkodás 
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A határozathozatalt követően az ülésről Nagy Attila képviselő távozott. 

 
2. Településrészi Önkormányzati tájékoztatók, egyéb feladatok 

Előterjesztő:  Mihalecz András tanácsnok 
 

 
Hermann-né Kanyar Julianna külső képviselő: elmondta, hogy Toponáron 2024. 
szeptember 14-én lesz a Falunap, ami elég nagy horderejű rendezvény, melyre már a 
költségeket, az 550e Ft-ot korábban megszavazták. A program összeállt, de a helyszín még 
nem eldöntött. 
Elmondta, hogy a GESZ az iskola udvarán szeretné megtartani az ünnepséget, - Kaposfüred 
példájából kiindulva-, de a toponári képviselők, illetve sokan mások nem ezt a javaslatot 
támogatják, hanem a hagyományoknak megfelelően a Toponári Kultúrházat preferálnák az 
esemény helyszíneként. A Tankerület nem döntötte el a kérdést.  
 
Hermann-né Kanyar Julianna külső képviselő szerint: ha a helyszín változik, akkor egy 
üzemi konyha fogja megfőzni az ételt, és nem helyben készül az el, így elveszik a varázsa 
részben a főzésnek, részben pedig a főzés közösséget formáló erejének. 
 
Mihalecz András elnök és Vörös Péter meghívott felajánlották, hogy egyeztetnek Sziber 
Évával , a GESZ vezetőjével e tekintetben, ha kell. 
 
Mihalecz András elnök megfogalmazott egy határozati javaslatot a toponári lakosok, a 
képviselők, és a szervezők kérésének megfeleleően a fentiekkel kapcsolatosan, mert 
véleménye szerint az esemény technikailag, logisztikailag is a kultúrházban valósítható meg, 
inkább, nem az iskolaudvarban.  
 
A Toponári Részönkormányzat azt javasolja, hogy a hagyományoknak megfelelően a 
Toponári Közösségi Ház (Mikes Kelemen utca 45.) és környéke legyen a 2024. 

szeptember 14-én megtartásra kerülő Falunap helyszíne.  
 
37/2024. (VIII. 21.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata azt javasolja, hogy a 
hagyományoknak megfelelően a Toponári Közösségi Ház (Mikes Kelemen utca 45.) és 
környéke legyen a 2024. szeptember 14-én megtartásra kerülő Falunap helyszíne.  
 
Felelős:  Mihalecz András elnök 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2024. szeptember 14. 
 
Szavazati arány:   4 igen 

0 nem 
0 tartózkodás 
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Több kérdés, hozzászólás nem lévén a Toponári Településrészi Önkormányzat elnöke az ülést 
10.10 órakor berekesztette. 
 
 
Kaposvár, 2024. augusztus 21. 
 
 

 

 Mihalecz András     Hermann-né Kanyar Julianna 
           elnök                      képviselő 
               jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 


